



AMALIASTRAAT 14  
2514 JC, LA HAYE / THE HAGUE  
TEL: +31(0)70 346 9715, FAX: +31(0)70 365 2979  
WWW.CAMEROON-EMBASSY.NL

The Hague, July 4, 2024

**PUBLIC NOTICE (For large dissemination)**

The Ambassador of the Republic of Cameroon to the Kingdom of the Netherlands, hereby informs Cameroonian citizens residing or settled within the jurisdiction of this Embassy, that within the framework of the revision of the 2024 Electoral Registers, enrollment on the electoral lists is ongoing at the Embassy premises daily between 11:00 a.m. to 02:00 p.m., except weekends and holidays.

It should be noted in accordance with the pertinent provisions of the Electoral Code, that the registration is open to Cameroonians without distinction of sex, aged 20 years or above at the end of the year of the electoral lists revision, enjoying all their civic as well as political rights, meeting legal conditions to be an elector and not being subjected to any disqualification set out by law.

Considering the foregoing and with reference to the Elections Cameroon (ELECAM) Press Release No 000010 of April 29th, 2024, any Cameroonian must present the following three (03) valid documents for registration:

- **Consular Card,**
- **Cameroonian Passport and**
- **Residence Permit.**

**COMMUNIQUÉ (Pour large diffusion)**

L'Ambassadeur de la République du Cameroun au Royaume des Pays-Bas informe les citoyens camerounais résidant ou installés dans le ressort de sa juridiction, que dans le cadre de la révision des listes électorales 2024, l'inscription sur les listes électorales se poursuit dans les locaux de l'Ambassade tous les jours de 11h00 à 14h00, à l'exception des week-ends et des jours fériés.

Il est à noter que, conformément aux dispositions pertinentes du Code électoral, l'inscription est ouverte aux Camerounais sans distinction de sexe, âgés de 20 ans révolus à la fin de l'année de la révision des listes électorales, jouissant de leurs droits civiques et politiques, remplissant les conditions légales pour être électeur et ne faisant l'objet d'aucune incapacité prévue par la loi.

Considérant ce qui précède et en référence au communiqué de presse d'Elections Cameroon (ELECAM) n° 000010 du 29 avril 2024, tout Camerounais doit présenter les trois (03) documents suivants, en cours de validité pour s'inscrire :

- **Carte consulaire,**
- **Passeport camerounais et**
- **Carte de séjour.**



LIGUEMOH ONDOUA Madeleine  
*Ambassador*